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Chefdirektör listo Ryti, 

c/o Finlands Dank , 

!-Iels ingf'ors . 

Man och man emellan ha vi ofta reflekterat över 

a tt vs.rken Industri - Hypoteksbsnken elle:i' c1e stora f oncler , 

som industriernas olika försäkringsbo l ag disponera över , 

skötas på ett förstklassigt sätt . Av vanlig släntrian har 

dock saken fått förb l i v i d det gamla . 

Vi d Schaun~ns direktionsmöte i Jyväskylä upptog 

Rafael Jaå.tinen ånyo denLa fråga , och han c;jorde ett förslag , 

som kanske kan förq denna tanke framå t. Ean föresloc nämli

gen , att man nu -- då penningetillgången är så cod - - skulle 

försöka göra Industri-Hypoteksbanken till ett sj!..",lvstänc1igt 

och arbeGande institut , som kunde övertaga bankernas för

nedlarroll vid ordnandet av indu::-iti-iernas obliga tionslån. 

Jag tänker icke på mic själv, ty j_,__r_: vet ju, att Du på bästa 

sätt ordn:ir witt obligationslån , men det är sa rnånga andra, 

som icke ha förmånen arbeta med ~ig. Industri - Hypoteksbanken 

borde väl själv kunna övertac-;a obligutionslån och förmedla 

deras placering hos allmänheten och garantera emi:.:;:::;ione<. En 

del av de stora fonder , som Industriidkarenes Brandstodsföre

ning , Olyclcsfallsförsäkringsförening och ;utom.obilförsäkrings -
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förening dis-conera över, kunde väl komma Indus tri-Hypoteks

banken till nyt~a. Det är väl icke heller uteslutet, att 

några privata firmor kunde förmås att placera någon del av 

sina medel i industriernas esen bank. 

Jar.s skulle gärna höI'a vad Du tänl(er oni detta för

slac. Alltsam o.ans beror na turligtvis på den person, son: man 

skulle kunna fästa vid Industri-Hypoteksbanken. Alltför stort 

gage kan man ej heller betala honom. :Jen man, sor.i möjligen 

gärna skulle å ta0a si:; UlJ_pdrac;et och som sukert vore kompetent 

härtill, vore Rafael v. Frenckell. Han skulle no~ nöja sig 

med en jämförelsevis blyesam avlöning. Rel~nder borde väl 

icke känna sig påtrampad., då han är så upptagen som finans

minister, och då han väl dven måste erkänna, att nå6ot mera än 

hittills kan cöras av Industri-Hypoteksbanken. 

Huru industriernas :r:red.itgivare komma att ställa sig 

till saken vet jag icke, ty banken ledes ju nu av de tre stora 

bankinstituten, menen dylik utveckling av banken är enligt min 

tanke så na turlig, att de icke l"ir li3tvis kunna motsätta sig 

densamma. Jaatinen har talat med }Tieandt om saken och erhöll 

det intryck, att han icke skulle motsätta sig en sådan för

ändring. För några år sedan föresloc Paasikivi åt mis, att 

industrien skulle övertaga bankernas andel i Industri-Eypoteks

benken. Om detta blir ett villkor för bankens reorganisation, 

torde det för närvarande ställa sig svårt att få ett dylikt 

förslag genomfört. 
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Ja~ vore tacksam, om ~u ville tänka på saken och i 

sinon tid låta mig veta, om Du anser det mödan v~rt att ar

beta för frågans realiserande. Dessförinnan gör/ jag ingen

ting i saken. 

Hälsningar, 
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